
 

量子器件中心超级用户申请表 

SQDL Superuser Application Form 
姓名/ 

Applicant Name 
 工号或学号/ 

Campus Number  

课题组/ 
Supervisor 

 
用户邮箱/E-mail  

导师邮箱/E-mail  

院系或单位 / 
School or Organization 

 联系电话/ 
Telephone Number 

 

用户类型 / User Type 
☐ 校内用户 Campus User 
☐ 战略合作用户 Strategic Cooperative User 

申请超级用户设备名称 / Requested superuser tool name  

使用或代工该设备累计时长（小时），需提供证明材料/tool 
hrs to use this tool，need to supply relevant document 

 

考核工程师签字/signature from SQDL process engineer  

考核通过时间/ qualification date  

本人保证严格遵守仪器 SOP 要求及量子器件中心安全规范。本人将积极主动协助维护实验室环境，并立即反馈设备问题。

保证每周为其它用户服务最低 4 个机时,并服从量子器件中心关于超级用户的管理办法。 
I guarantee to comply with the instrument SOP requirements and safety specification of SQDL. I will assist to maintain the lab 
environment and report equipment problems immediately. Ensure at least 4 hours per week of service to other users and comply with 
SQDL rules for superusers. 
 
 
 

 
用户签字 (Signature)：                        日期 (Date)： 
 
      

本人承诺，将严格监督本课题组申请超级用户的成员，要求该成员严格按照量子器件中心的超级用户管理办法执行。因误

操作以及滥用导致仪器损坏，所需维修费将从本人项目经费中赔偿。 
I promise that I will supervise the members of the research group who apply for super user and require them to follow the SQDL 
super user management. If the instrument is damaged due to mis-operation and abuse, the maintenance cost will be compensated 
from my project funds. 
 
 
 
 

 
导师签字 (Supervisor’s Signature)：               日期 (Date)：   
 
 

 


